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Zápisnica 

zo  zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Poltári 

dňa 11. 1. 2023 

 

Prítomní: Bc. Beata Berkyová, Mgr. Martina Brisudová, Boris Dreisig, Ing. Pavel Gavalec, 

Vlasta Kojnoková, Július Kulich,  Ing. Miroslav Macove, Zdenko Račko, Bc. Ján Skýpala, Mgr. 

Lenka Sojková, Anna Turoňová 

Primátor: Peter Sitor 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš Škrabák 

Zapisovateľka: Mgr. Alena Karasová 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia  

4. Ukončenie členstva a schválenie nových členov ZPOZ   

5. Dotácie z rozpočtu mesta Poltár na rok 2023  

6. Interpelácie poslancov  

7. Diskusia  

8. Záver  

1. Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor: Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážený kontrolór, vážení zamestnanci 

mesta, vážení prítomní, dovoľte, aby som vás privítal na dnešnom zasadnutí mestského 

zastupiteľstva, ktoré bolo zvolané na základe ustanovenia § 12 ods. 1 zákona SNR číslo 

369/1990 Z. z. obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. Prosím, aby ste si v 

úvode zasadnutia poslaneckého zboru odskúšali funkčnosť svojich hlasovacích zariadení. 

Dobre, tabuľka nám ukazuje, že je 12 prezentovaných, ale v skutočnosti je 11, nakoľko poslanec 

Mário Kurák sa ospravedlnil, nakoľko je v práci, ospravedlnila sa aj poslankyňa Tóčiková, tá 

neuviedla žiadny dôvod. Takže, nakoľko sa prezentovalo 11 poslancov, vaše hlasovacie 

zariadenia sú funkčné a konštatujem, že dnešného zasadnutia mestského zastupiteľstva sa 

zúčastňuje 11 poslancov, preto považujem dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva za 

uznášaniaschopné. Uznesenia z dnešného zastupiteľstva sa budú prijímať elektronickou 

formou. 

2. Určenie overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

Pán primátor: Za zapisovateľku zápisnice určujem pani Mgr. Alenu Karasovú. Za 

overovateľov zápisnice, určujem pána poslanca Júliusa Kulicha a pána poslanca Skýpalu. Má 

niekto iný návrh? Keďže nie, dávam hlasovať, kto je za? Všetci jedenásti za. 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  11 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Vlasta Kojnoková Július Kulich Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Bc.  Ján Skýpala Mgr. Lenka Sojková Anna Turoňová  

Overovatelia zápisnice: 1. Július Kulich 

         2. Bc. Ján Skýpala  

Pán primátor: Do návrhovej komisie odporúčam, mal som pôvodne pani poslankyňu 

Točíkovú, ale keďže tu nie je, tak odporúčam ako predsedu komisie pána poslanca Zdenka 

Račka, pána poslanca Pavla Gavalca a pani poslankyňu Vlasu Kojnokovú. Má niekto iný návrh? 
Keďže nie, dávam hlasovať. Kto je za? Všetci za. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  11 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Vlasta Kojnoková Július Kulich Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Bc.  Ján Skýpala Mgr. Lenka Sojková Anna Turoňová  

 

Návrhová komisia: predseda: Zdenko Račko 

             členovia: Ing. Pavel Gavalec 

                   Vlasta Kojnoková    

3. Schválenie programu zasadnutia 

Pán primátor: Schválenie programu mestského zastupiteľstva. Program dnešného mestského 

zastupiteľstva bol zaslaný elektronickou formou spolu s materiálmi, ktoré boli následne 

zverejnené na oficiálnej internetovej stránke mesta www.poltar.sk. Program na dnešné 

zasadnutie mestského zastupiteľstva obsahuje 8 bodov. Má niekto niečo na doplnenie? Keďže 

nie, kto je za program dnešného mestského zastupiteľstva? Všetci jedenásti za. 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  11 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Vlasta Kojnoková Július Kulich Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Bc.  Ján Skýpala Mgr. Lenka Sojková Anna Turoňová  

 

4. Ukončenie členstva a schválenie nových členov ZPOZ 

Pán primátor: Dobre, prechádzame na bod číslo 4: Ukončenie členstva a schválenie nových 

členov ZPOZ. V podstate pani Dagmar Vývleková sa vzdala členstva a nastupujú ďalší, ktorí 

sa prihlásili, takže poprosím, teda otváram diskusiu k tomuto bodu, ak má niekto niečo. Pani 

poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ďakujem pekne za slovo. Čo sa týka zboru pre 

občianske záležitosti, chcem povedať, že tam naozaj ľudia, ktorí tam pracujú, sú profesionálmi 

v tejto oblasti a k takýmto profesionálom patrila aj pani Mgr. Dagmar Vývleková, nielenže 

odchovala množstvo vynikajúcich hudobníkov a spevákov na základnej umeleckej škole, ale 

pôsobila aj v ženskom speváckom zbore Letokruhy a dlhé roky pôsobila aj v zbore pre 

občianske záležitosti. Musím povedať, že práca v zbore pre občianske záležitosti je naozaj 

náročná. Viem to z osobných skúseností a preto si myslím, že každému človeku, ktorý pracuje 

v zbore pre občianske záležitosti tak dlho, ako to robila Dagmar Vývleková, je potrebné zo 

strany mesta poďakovať. Ja teda, ak dovolíte, za jej prácu aj preto, že je v súčasnosti v zahraničí 

pani, Dagmar Vývlekovej ďakujem, ďakujem jej za to, že mnohokrát nielen mňa, ale aj iných 

sprevádzala na jednotlivých občianskych obradoch, či to už boli svadby alebo to boli uvítania 

do života, či iné obrady, ktoré organizovalo mesto Poltár, takže toľko som chcela povedať ako 

poďakovanie pre pani Dagmar Vývlekovú a ďalšia vec, ktorá sa týka zboru pre občianske 

záležitosti je tá, že ako som povedala na začiatku, v zbore pre občianske záležitosti pôsobí 

mnoho výborných profesionálov, či sa už jedná o samotné rétorické prejavy alebo recitáciu, či 

hudobné prejavy. A preto v prípade, že vzniknú skupiny tak, ako tomu bolo predtým, chcem 

požiadať, aby sa tieto skupiny pri jednotlivých občianskych obradoch striedali, tzn., že raz pôjde 

na daný obrad jedna skupina, raz druhá, pretože ako som povedala, máme tu zdatných 

recitátorov, zdatných rétorov, čiže to striedanie je naozaj kvalifikované a malo by sa 

uskutočňovať. Vítam v zbore pre občianske záležitosti, samozrejme aj ďalších ľudí. Všimla 

som si, že gro tých ľudí pochádza zo základnej umeleckej školy, jedna kolegyňa stadiaľto z 

mestského úradu na recitáciu a samozrejme veľmi by som chcela požiadať aj ľudí, ktorí majú 

blízko k umeniu, ktorým nerobí problém verejné vystupovanie, aby sa prihlásili do zboru pre 

občianske záležitosti, pretože je to naozaj veľmi pekná práca, ktorá ľuďom, ktorí ju realizujú, 

aj veľa dáva. Teda ešte raz, ďakujem pani Dagmar Vývlekovej a samozrejme aj všetkým 

ľuďom, ktorí prichádzajú do ZPOZ-u a tých úplne nových srdečne v ňom vítam. Ďakujem 

pekne za slovo. 

Pán primátor: Má ešte niekto niečo k tomuto bodu? Pán poslanec Dreisig. 
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Pán poslanec Boris Dreisig: Iba reakcia na teba Martinka, ja som sa zľakol, keď si začala 

rozprávať, lebo mne to prišlo, že o tej pani Vývlekovej si začala takým tónom rozprávať, ako 

keby nás opustila navždy, ale ... 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Napísané je v materiáloch, čiže stačí si prečítať. 

Pán poslanec Boris Dreisig: ... ale ukončenie členstva, ale si začala rozprávať takým štýlom 

ako keby nám zomrela alebo čo, takže iba, aby ľudia to nejak tak rozumne pochopili, že ona sa 

len odsťahovala z Poltára. Vyznelo to tá tvoja reč ako keby nám bola navždy odišla. Ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem za pripomienku pán poslanec Dreisig. Má niekto niečo ešte? Keďže 

nie, poprosím predsedu návrhovej komisie. 

Pán poslanec Zdenko Račko: Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Poltári bodu: Ukončenie 

členstva a schválenie nových členov ZPOZ I. Berie na vedomie ukončenie členstva ZPOZ Mgr. 

Dagmar Vývlekovej. 

Pán primátor: Dávam hlasovať. Desiati za. Dobre, po druhé ťa poprosím. 

UZNESENIE č. 01/2023  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. BERIE NA VEDOMIE 

 

ukončenie členstva v ZPOZ Mgr. Dagmar Vývleková 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  10 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  10 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Vlasta Kojnoková 

Július Kulich Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko Bc.  Ján Skýpala 

Mgr. Lenka Sojková Anna Turoňová   

Pán poslanec Zdenko Račko: Mestské zastupiteľstvo: II. Schvaľuje prijatie nových členov do 

ZPOZ-u Mgr. Katarínu Kubaliakovú, Mgr. Máriu Kurekovú, Ing. Jozefínu Očenášovú, Anku 

Kubaliakovú. 

Pán primátor: Dávam hlasovať, kto je za? Všetci jedenásti za. 
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II. SCHVAĽUJE 

 

prijatie nových členov do ZPOZ:  

Mgr. Katarína Kubaliaková – hra na klavíri, 

Mgr. Mária Kureková – hra na flaute, spev, 

Ing. Jozefína Očenášová – recitácia, 

Hanka Kubaliaková – spev. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  11 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Vlasta Kojnoková Július Kulich Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Bc.  Ján Skýpala Mgr. Lenka Sojková Anna Turoňová  

5. Dotácie z rozpočtu mesta Poltár na rok 2023 

Pán primátor: Prechádzame na číslo 5: Dotácie z rozpočtu mesta Poltár na rok 2023. Čiže, 

dôvodovú správu ste obdržali všetci, takže otváram diskusiu k tejto téme. Pán poslanec Dreisig. 

Pán poslanec Boris Dreisig: Ďakujem za slovo, chcel by som predniesť v tomto prípade, čo sa 

týka dotácií, pozmeňujúci návrh na uznesenie, ktorý mám pripravený a rozdám ho. Takže, 

budem troška pokračovať. Na základe VZN, ktoré máme v platnosti posudzovanie žiadostí 

budem teraz čítať bod 3 v tomto prípade: žiadosti zaevidované a odkontrolované príslušným 

odborným útvarom mestského úradu, ktoré spĺňajú náležitosti v zmysle zákona VZN, postúpi 

odborný útvar mestského úradu dotačnej komisii, ktorá žiadosti prerokuje do 15. novembra 

príslušného roka, tzn. dočítam ešte, príslušného kalendárneho roka, pričom vypracuje zápisnicu 

o návrhu na prerozdelenie dotácií s určením účelu použitia a výšky dotácie, následne príslušný 

odborný útvar mestského úradu predloží návrh komisie na prerozdelenie dotácií na schválenie 

mestského úradu. Takže, minule tu padlo také niečo, že Boris nezvolal si dotačnú komisiu. V 

tomto prípade toto všeobecne záväzné nariadenie hovorí, že dotačná komisia môže zasadať 1× 

do 15. novembra v danom kalendárnom roku a rozhoduje o dotáciách na budúcoročný, na ten 

ďalší rok, o dotáciách a to sa aj stalo, tzn., že dotačná komisia v tomto prípade už zasadať podľa 

tohto VZN ani nemá, keď bude zasadať, tak bude rozhodovať len do 15. novembra tohto roku 

a už o dotáciách na rok 2024 a keď som si proste pozrel tieto dotácie, ktoré prerozdelila stará 

dotačná komisia, myslím, že nie úplne všetci sme s tým boli stotožnení, tak som si toto zobral 

za svoju nejakú takú úlohu, keďže som predsedom tej dotačnej komisie a nevystupujem teraz 

ako predseda dotačnej komisie, ale len ako obyčajný poslanec, ktorý spravil nejaké zmeny v 

určitých bodoch tejto dotácie a tak ako vidíte na tom pozmeňujúcom návrhu 1,2,3,4,5,6 OZ-

tiek sa to dotýka a ostatné v podstate ostalo tak, ako bolo pôvodne. S každou dotknutou stranou, 
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ktorá sa týka tohto pozmeňujúceho môjho návrhu, s každou jednou dotknutou stranou som 

komunikoval. Nechal som si čas s kynologickým klubom so šéfom sme debatili, že proste 

chodím tam, aj ja mám psa, takisto chodím, tiež som členom kynologického klubu a viem, že 

doteraz sme mávali nejakých 500 EUR, aj keď v minulom roku asi nebolo vôbec nič a teraz tí 

kynológovia v podstate pýtali, ale pýtali 1.500 EUR z jedného dôvodu, že proste nevedeli, že 

kde to skončí a pýtali 1.500 EUR, stará komisia im odklepla 1.200 EUR a ja som po dohode so 

Slavom, so šéfom klubu, sme prišli k nejakej hodnote 1.000 EUR aj vzhľadom k možnostiam 

a podmienkam. Čo sa týka Mestského záujmového klubu Poltár. Sú tam združené, v podstate 4 

organizácie. Je tam Folklórny súbor Kukučky, Poltarica, to sú 2, potom sú tam Poltárski bežci 

a Poltárski šachisti. Združili sa v tomto v podstate kvázi novovzniknutom záujmovom klube, 

kde sa združili a na základe nejakých rozpočtov pýtali nejakú sumu. Prvopočiatočná suma 

21.000 EUR, z toho 81 % bolo 17.000 EUR a nejaké drobné a dotačná komisia, stará dotačná 

komisia, tam v podstate odklepla 15.500 EUR. Ja som sa spýtal predsedu tohto klubu, 

prezidenta, pána Urbančoka a ľudí okolo neho, tzn. aj pani Trhanovú aj pána Podhorca. Jediné, 

s kým som sa nerozprával, tak bol pán Berko, ktorý je v podstate vedúci toho šachového krúžku, 

resp. klubu a s týmito dotknutými stranami sme vlastne predebatovali jednu vec, že či sa s nimi 

niekto bavil vôbec na túto tému a oni povedali, že nie, že nikto sa s nami nebavil nič a dôležité 

pre mňa bolo s tými ľuďmi si vykomunikovať, koľko dostávali doteraz a aké sú ich potreby, 

aké sú ich požiadavky, no a tam vlastne sme sa po naozaj dosť dlhej debate dostali k nejakým 

číslam, k nejakým sumám, aby to bolo únosné aj pre mesto ako do rozpočtu, ale takisto aj tým 

organizáciám chceme dať, chceme podporiť, pretože Kukučky neboli ako OZ, aj keď už sú tu 

10 rokov a dostávali nejakých 141 EUR na mesiac, Poltarica nedostávala nič, bežci nič, šachisti 

nič a práve preto sa združili do tohto OZ. A ako vravím, keď som sa ich spýtal, že ako sa dostali 

k tej sume 17.000 EUR, resp. 21.000 EUR, tak mi povedali, no napísali sme všetko, napísali 

sme nejak tak, že čo všetko, hej. Veď doteraz ste mali 1.400 EUR napr. Kukučky a teraz podľa 

nejakého toho prerozdelenia, podľa tej starej komisie 14.000 EUR, to je desaťnásobne viac, tak 

som sa opýtal pani Trhanovej, že no, že jasné, že toľko je to fakt akože veľa peňazí samozrejme 

stroviť sa dajú všetky peniaze, ale vravím po dlhej debate sme prišli k nejakému záveru a 

vyústilo to v sumu týchto 8.000 EUR, ktoré si oni v rámci svojho klubu už prerozdelia tak, ako 

budú potrebovať oni a nikto im do toho nebude vstupovať. Muay Thai Carnage Club, Peťo, 

takisto sme debatovali s pánom Sitorom primátorom, že 3.700 EUR alebo 3.800 EUR tam bolo, 

potom 3.700 EUR a nakoniec sme sa po vzájomnej dohode dohodli na sume 3.000 EUR. 

Takisto som sa zastavil za Jančim a debatovali sme na tému futbal Sklotatran, atď. Vychádzame 

z toho, že je toto suma, dúfam, že sa nemýlim. Janko je tu? Či odišiel? Aha, s Jančím sme 

debatili, dohodli sme v podstate sumu, ktorú mali aj v minulom roku prisľúbenú a nejaké to 

navyšovanie, proste sme si to odsúhlasili po vzájomnej dohode, že bude to takto v poriadku, že 

tie veci k tomu zvládnu aj, čo sa týka klubu, atď. Kormidlo Poltár je tam konateľkou pani 

Ryšková, je to tu v miestnosti v budove poľnohospodárskeho učilišťa, kde bol starý bufet, bol 

som si to osobne pozrieť. Debatoval som s ňou, ako fungovala doteraz, čo je jej činnosť, náplň, 

akým spôsobom funguje, atď., povysvetľovala mi, dosť dlho sme sa debatovali, takisto sme sa 

po dohode dostali k nejakej sume, ktorá bude na daný rok jej postačovať v jej činnosti a myslím, 

že stará komisia tam dala 3.000 EUR. Doteraz pani Ryšková nedostávala nič, zrazu 3.000 EUR 

vravím, aj ona bola z toho prekvapená, ale sama mi potvrdila, že proste akákoľvek suma, ktorú 

dostane, ona s ňou bude spokojná, pretože na tú jej činnosť zháňa asi nejaké prostriedky aj 

sponzorsky aj kadejako, takže vravím toto bolo také vyústenie našej debaty a Mestský 

volejbalový klub Poltár žiadal 7.200 EUR, bolo mu prisľúbené 7.200 EUR a sám so sebou som 

sa dohodol, že to bude 7.000 EUR, aby sme to teda nejakým spôsobom zaokrúhlili. Čo je tak 

asi teraz odo mňa všetko. 

Pán primátor: Ďakujem. Pani poslankyňa Brisudová.  
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Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ďakujem pekne. Tak ty si sa Boris trápil odo 

mňa, že hovorím veľmi takou smútočnou rečou, tak začnem zvesela. Môžem ti povedať, že 

predložiť takýto návrh naozaj chce kus odvahy hlavne preto, že ty ako štatutár volejbalového 

klubu si súčasne predsedom dotačnej komisie, čo jedno s druhým minimálne nie celkom hrá. 

To je jedna vec, tak ale pôsobíš v šiestich, čiže prečo by to nebola aj dotačná. Čo sa týka 

samotnej komisie, je potrebné si uvedomiť 2 veci, nečítať iba všeobecne záväzné nariadenie, 

ale čítať aj dokument, ktorý sa volá rokovací poriadok komisií mestského zastupiteľstva. Aj 

taký máme, čiže podľa rokovacieho poriadku komisií mestského zastupiteľstva môže komisia 

zasadať kedykoľvek, zvoláva ju predseda spolu so zapisovateľom, určuje jej program, čiže treba 

si to pozrieť a potom budeme múdrejší a postúpime ďalej a, čo sa týka prideľovania dotácií. Na 

základe tohto návrhu, ktorý si podal, treba jednoznačne povedať, že znižujeme jednotlivé 

žiadosti, ktoré si podali žiadatelia, čiže znižuje sa kynologický klub z pôvodného návrhu 1.200 

EUR na 1.000 EUR, mestský záujmový klub z 15.500 EUR na 8.000 EUR, Muay Thai Carnage 

Club z 3.700 EUR na 3.000 EUR, Sklotatran Poltár zo 44.000 EUR na 36.700 EUR, Kormidlo 

z 3.000 EUR na 1.800 EUR, volejbal zo 7.200 EUR na 7.000 EUR. Podľa mňa je dôležité 

povedať, že na čo vlastne tieto dotácie slúžia. Dotácie slúžia na to, aby mesto jednoducho 

podporovalo tie činnosti, ktoré ono samo nevykonáva, čiže ja som presvedčená o tom, že mesto 

môže úplne v pôvodnom znení podporiť tieto dotácie, pretože v tom všeobecne záväznom 

nariadení, ktoré si citoval, sa hovorí aj o tom, že na dotácie mesto vyčleňuje minimálne 2 

percentá z podielových daní z minulého roka, čiže môže samozrejme mesto Poltár vyčleniť aj 

viac percent na poskytovanie dotácií. O poskytovaní dotácií podľa všeobecne záväzného 

nariadenia, áno, rozhoduje dotačná komisia uznesením, ale keby sme poznali rokovací poriadok 

komisií, tak vieme, že uznesenie komisií sa dá aj zmeniť nastupujúcou komisiou. Takže len 

treba čítať, budeme múdrejší. Čo sa týka podmienok poskytnutia dotácie, tu je problém, ktorý 

mi predpokladám, že osvetlí hlavný kontrolór a ten súvisí s tým, že mesto Poltár prijalo nové 

všeobecne záväzné nariadenie, ktoré sa týka dotácií a to, že vlastne dotácie sa zúčtovávali do 

konca decembra minulého roka. Je to tak? 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Áno. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: V samotnom všeobecne záväznom nariadení je 

napísané, že vlastne je potrebné skontrolovať toto zúčtovanie dotácií, pretože je možné, že ak 

niekto nebude mať správne zúčtovanú dotáciu alebo bude mať iné využitie účelu, ako je napr. 

v zmluve alebo nepredložil vyúčtovanie dotácií v súlade so všeobecne záväzným nariadením, 

tak nemá nárok na poskytnutie dotácií v nasledujúcom roku. Moja otázka teda znie, či mesto 

Poltár skontrolovalo vyúčtovanie dotácií do takej miery, že pri schvaľovaní rozpočtu 

predpokladám, že o nejakých 15 dní budeme môcť schváliť tú konkrétnu sumu na dotácie, tzn., 

či jednoducho mesto kontroluje tieto dotácie alebo si to ty ako hlavný kontrolór vezmeš za 

svoje, aby sa tie dotácie, na ktorých sa dnes tu dohodneme, mohli naozaj poskytnúť, aby sa 

mohli uzatvárať zmluvy medzi štatutármi jednotlivých občianskych združení alebo záujmových 

klubov a medzi samotným mestom Poltár. Takže toľko k tomu, ja samozrejme som za dotácie, 

ktoré boli navrhnuté tou pôvodnou komisiou. Ja nemám problém s tým, aby tie záujmové kluby 

pracovali s dostatočným množstvom finančných prostriedkov, najmä vtedy, ak sa zaoberajú 

nastupujúcou generáciou Poltárčanov, deťmi, ktoré vedú k športu, ku kultúre alebo jednoducho 

ostatným veciam. Nevidím dôvod na to, aby sme tieto dotácie jednoducho takýmto spôsobom 

znižovali. Obzvlášť, keď k nim nezasadla ani samotná komisia, ale samozrejme každý poslanec 

má možnosť alebo nárok na prednesenie pozmeňujúceho návrhu mestského zastupiteľstva. Ja 

však teraz tento dôvod nevidím. To, čo navrhla dotačná komisia, sa mi zdá ako návrh správny 

a samozrejme s tým súhlasím. Ďakujem pekne za slovo. 
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Pán primátor: Ďakujem. Pán poslanec Gavalec. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ďakujem, ja doplním Borisa, lebo tých rokovaní som 

sa zúčastnil aj ja, bol tam aj Mirko Macove, tak súhlasili všetci predsedovia týchto združení na 

tejto sume, ako sme sa dohodli. Napriek tomu, že predtým v roku 2022 nemali nič. Poltarica 

sama osobne si Martinka povedala, že Poltarica nebude mať žiadne peniaze, pretože si zarobí 

na čepčení, Kukučky mali 1.400 EUR., týmto organizáciám sa zvyšujú tieto dotácie teraz na 

4.000 EUR v podstate, takže boli spokojní, takže ja súhlasím s týmto návrhom, ako predložil 

pán poslanec Dreisig a takisto taká 1 pripomienka ešte, Muay Thai, pán primátor sa vie sám 

obhájiť, ale bolo tam v minulom období 200 EUR, prečo si, požadované bolo 2.000 EUR, prečo 

si nepovedala nič, že prečo sa znižuje, prečo neostáva 2.000 EUR? Ďakujem.  

Pán primátor: S faktickou pán poslanec Dreisig. Ďakujem pán Gavalec. 

Pán poslanec Boris Dreisig: V podstate iba zopakujem to, čo Paľko povedal, sú tu organizácie, 

ktoré doteraz za vedenia, bývalého vedenia tohto mesta, nedostávali nič a teraz by si im 

rozdávala plnými priehrštiami, ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem pekne, pán poslanec Dreisig, faktická pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Takže, milí kolegovia, treba si naozaj načítať 

všeobecne záväzné zariadenie, pretože tie organizácie, o ktorých ste vy hovorili, si nepodali 

žiadosti o poskytnutie dotácie, organizácia podľa všeobecne záväzného nariadenia, ktorá má 

záujem o dotácie, musí mať IČO. Ak tá organizácia IČO nemá, tak, jednoducho si nemôže 

podať túto žiadosť, to je prvá vec. Druhá vec, pán viceprimátor Gavalec, hovorila som to 

minule, keby si bol počúval, tak by si bol vedel odpoveď, nepovedal by si toto ešte raz. Primátor 

mesta nerozhoduje o poskytovaní dotácií, podľa všeobecne záväzného nariadenia o tom 

rozhoduje hlasovaním mestské zastupiteľstvo, čiže ak hovoríme o folklórnych súboroch, tie až 

teraz vytvorili mestský záujmový klub, predtým nemali IČO, preto nemohli požiadať o dotáciu. 

To sú základné veci, ktoré si stačí načítať zo všeobecne záväzného nariadenia a nebudeme tu 

jednoducho hovoriť veci, ktoré nie sú pravdivé a iba si myslíme. Ďakujem pekne.  

Pán primátor: Faktická pán viceprimátor Gavalec. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ja si to vôbec nemyslím, mám také informácie priamo 

od predsedkyni občianskeho združenia, že si jej toto povedala a v podstate k týmto 200 EUR 

predtým, neviem, si sa ešte nevyjadrila. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Kto je predsedkyňou občianskeho združenia?  

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Pani Trhanová. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ale ona nie je predsedkyňa občianskeho 

združenia. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Momentálne, ale tohto mestského záujmového klubu 

je teraz pán Urbančok, ale je podpredsedníčka a predtým bola.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No, čiže ja to ešte raz... 
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Pán primátor: Pani poslankyňa Brisudová, poprosím vás, prihlásiť sa. Nech sa páči.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Keďže som sa nevyjadrila, ešte raz Paľko pre 

teba, o poskytovaní dotácií, nerozhoduje primátor mesta Poltár, ani primátorka, rozhoduje o 

tom hlasovaním mestské zastupiteľstvo. To je odpoveď pre teba druhýkrát, ak treba zopakujem 

ešte raz. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Kľudne môžeš aj trikrát. 

Pán primátor: Dobre, má ešte niekto niečo k tejto téme? Pán poslanec Dreisig. 

Pán poslanec Boris Dreisig: Ja si myslím iba jednu vec, že áno, máš pravdu, keď nemajú IČO, 

tak nemôžu žiadať o dotácie, to je v poriadku, ale na druhej strane bolo treba vytvoriť 

podmienky, aby ten záujmový krúžok, klub alebo hocijako to nazveme, mal záujem si vytvoriť 

to občianske združenie a aby mohli poberať tie dotácie, takže podmienky zrejme vytvorené také 

nemali, aby si založili vlastné OZ a aby fungovali pod OZ, teraz sa naskytla táto situácia, aká 

je, je tu tento mestský záujmový klub, ktorý to zobral pod svoje krídla a myslím, že už odteraz 

budú môcť fungovať úplne v pohode a všetci sú spokojní, všetky dotknuté strany sú spokojné. 

Ďakujem.  

Pán primátor: Pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No, mesto nevytvára podmienky na vznik 

občianskych združení. Občianske združenia sa registrujú na Ministerstve vnútra Slovenskej 

republiky ako samostatné združenia, čiže nie mesto Poltár registruje združenia, nie ono vytvára 

podmienky, je potrebné vypracovať stanovy, poslať ich na ministerstvo vnútra, ktoré ich 

schvaľuje, až následne vznikajú občianske združenia, takže asi toľko pán poslanec.  

Pán primátor: Myslím, že pán poslanec Dreisig to mieril inak, ale nevadí, pán poslanec 

Macove.  

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: Boris nehovoril, že mesto zabezpečuje vznik 

občianskych združení. Boris hovoril o tom, že neboli informovaní títo občania, že aby si tie 

občianske združenia založili, teraz to dali do jedného balíku, čo je v poriadku a takisto môžem 

potvrdiť, že všetky dotknuté strany, s ktorými Boris rokoval, boli spokojné. Na niektorých tých 

rokovaniach som sa zúčastnil aj ja a bola tam naozaj spokojnosť, ďakujem. 

Pán primátor: Pán poslanec Skýpala. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Ja chcem za Mestský záujmový klub Poltár, ono v podstate, 

to zas nebola nejaká zas, lebo veľká kauza sa okolo toho robí, ale aj oni mali už aj minulý rok 

v podstate podanú žiadosť. Tam problém bol to, že v podstate tam bol ešte Rado Urbančok ako 

štatutár a nemali štatutára zapísaného v zmysle zákona na ministerstve vnútra. Tým pádom ten, 

kto nemá zapísaného štatutára na ministerstve vnútra, kde sa to aj zverejňuje v tom registri 

občianskych združení, tak ten nemôže byť poberateľ verejných prostriedkov, čiže v podstate 

oni už takú istú v podstate žiadosť dávali aj minulý rok a nebolo to o tom, že by sme im nechceli 

dať tie peniaze, len oni ich nemohli proste poberať. No, tak oni v podstate teraz tú žiadosť dali, 

ale viem, že aj toto už Rado aj s týmito folklórnymi súbormi, to riešili pred tromi rokmi, že ako 

to spraviť, lebo nikto nebol taký, čo by ich zastrešil, no a Rado sa v podstate nejak toho podujal, 

že ich teda zastrešil pod jednu strechu, ale zas aby sme nerobili z toho, že sa..., lebo aj ja som 
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bol poslanec aj pred rokom a nebolo tak, že sme im nechceli nič, len proste sa nemohlo. Vtedy 

som ešte bol aj ja v tej dotačnej komisii a vravím nemali štatutára zapísaného, čiže to bol vtedy 

jediný problém. Ďakujem.  

Pán primátor: Pani poslankyňa Kojnoková. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Ja by som to tiež iba zhrnula, lebo naozaj pravda je taká, 

že oni vedeli, že musia mať občianske združenie na to, aby dostali dotáciu. Povedať, že my sme 

o tom nevedeli nie je pravda, pretože aj ja som sa s nimi rozprávala a vedeli. Len založiť 

občianske združenie to nie je iba dať si žiadosť, ale potom robiť aj tie vyúčtovania a všetko a 

to musí niekto zastrešiť, že sa to teraz urobilo takto, to je veľmi dobre a verím, že teraz sa to už 

podarí a tie dotácie budú dostávať, ale doteraz tie dotácie dostávať nemohli, lebo nemali 

občianske združenie. Vedeli, že ho majú mať, išli tak ako išli, zháňali si sponzorov a tak 

všelijako, teraz je to už v poriadku, povedali ste pán Dreisig, že tí ľudia sú spokojní, že dostanú 

toľko tak, keď sú spokojní všetci, len nie je to celkom pravda, že po iné roky nedostávali, lebo 

im mesto nechcelo dať, nedostávali, lebo nemali občianske združenie. Vedeli, že majú mať 

občianske združenie, vy máte občianske združenie, viete, čo to obnáša. My máme občianske 

združenie ako Opona a ja som veľmi rada, že tam je nejaký ekonóm, ktorý to koriguje, pretože 

ak sa do toho nikto nevyzná len tak z diaľky, tak jasné, že sa do toho nechce pustiť, takže tak.  

Pán primátor: Ďakujem. Ja len dodám, že som veľmi rád, že nám pribúdajú teraz tie občianske 

združenia, pretože sú motivovaní prístupom, a to je proste fakt, takže nebudeme sa vracať do 

minulosti, ale naopak som rád, keď budú z roka na rok tie občianske združenia sa zvyšovať, 

navyšovať a tu by som fakt chcel pozdvihnúť prácu v prvom rade pána poslanca Dreisiga, 

takisto pána poslanca Macove a viceprimátora Gavalca, že si našli ten čas. Boli to naozaj hodiny 

práce, bol som v niektorých prípadoch toho súčasťou, takto sa majú tvoriť dotácie, takto sa má 

jednať so zástupcami združení a organizácií, sadnúť si za 1 stôl a nie si ušiť, napísať na kolene 

na nejakej dotačnej komisii bez týchto predstaviteľov nejaké sumy, o ktorých rozhodujú ľudia 

o ľuďoch bez nich, takže tu by som chcel skutočne pozdvihnúť vašu prácu, že toto je seriózny 

a nápomocný prístup. Pani poslankyňa Kojnoková. Pardon, takže s faktickou pán poslanec 

Dreisig. 

Pán poslanec Boris Dreisig: Iba teraz na to, čo si povedal pán primátor tým, že môžu pribúdať 

ďalšie, už som debatoval aj s pani Trhanovou, máme tu ešte ďalšie 2 opravte ma, ak sa mýlim, 

folklórne súbory máme nejaké Konvalinky, Fialôčky, ako sa volajú? Fialôčky, nezaujímam sa 

až tak veľmi o toto, takže som sa pomýlil pardon, takže máme Fialôčky a ešte máme ďalší 

folklórny súbor, máme Slniečko, to sú rómska komunita má Slniečko a pani Trhanovej som 

povedal, že určite treba tieto 2 ďalšie organizácie pribrať pod svoje krídla, pod ten patronát toho 

mestského záujmového klubu a môže sa tam aj v ďalšom roku aj finančné prostriedky 

nabaľovať a podporovať tieto naše kultúrne podujatia budú o to oživené, aby tam naše deti 

vystupovali a naši ľudia, ďakujem. 

Pán primátor: Áno, stotožňujem sa, budem veľmi rád, keď sa bude rozrastať. Vedenie mesta 

je otvorené tomuto prístupu. Vidím tomu, že aj poslanci, takže smelo do toho. Máš niečo k 

tomu? 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ja som len chcel reagovať na ten dotaz pani 

poslankyne Brisudovej, že čo sa týka vyhodnocovania tých jednotlivých vyúčtovaní dotácií, 

ono to nie je o tom, ako som to už párkrát na to upozorňoval, že či si to ja zoberiem, na mojom 

rozhodnutí, či si to ja zoberiem pod krídla alebo nezoberiem. Je to o tom, že zákon priamo 
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hovorí, že vyúčtovanie dotácií sa overujú administratívnou finančnou kontrolou v zmysle 

zákona o finančnej kontrole, ktorú teda je povinný vykonať povinná osoba mesto Poltár, teda 

ekonomické oddelenie v našich podmienkach, s tým, že takisto aj všetky ďalšie náležitosti, čo 

sa týka nesplnenia, splnenia a týchto vecí sa potom samozrejme riešia pred uzatvorením 

zmluvy, čiže tento postup je taký, aký bol, aký je, ako je nastavený. 

Pán primátor: Ďakujem, pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ja ešte chcem zareagovať na pána hlavného 

kontrolóra. Je ale dobre k tomuto povedať aj to, že aký čas je na to potrebný. Na to, aby sa tieto 

veci skontrolovali, pretože je evidentné, že tí ľudia nejaké súčasti toho vyúčtovania nosia ešte 

aj v tejto dobe, aj v januári. Čiže, tam je to potrebné skontrolovať buď veľmi rýchlo, aby my 

sme vlastne, keď budeme schvaľovať rozpočet, vedeli, že tie zúčtovania za minulý rok boli 

urobené správne, čiže pýtam sa teraz na ten čas, na tvoj odhad, ako dlho to vlastne ide. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ide o to, že v rámci rozpočtu sa to nikdy neriešilo, 

lebo to nebolo možné riešiť, lebo rozpočet sa schválil do 31. 12. a tie kontroly nie je možné 

spraviť do tohto obdobia, ale ako hovorím, rieši sa to potom tým spôsobom, že sa nepristupuje 

k podpisu zmluvy, keď tie podmienky na podpis zmluvy nie sú stanovené a postupuje sa takto 

dlhodobo, aj keď som hovoril, že sú možnosti, akým spôsobom to riešiť aj v súvislosti s 

rozpočtom, ale pristúpilo sa aj, čo sa týka predchádzajúceho vedenia k tomuto spôsobu, čiže 

ideme v podstate v režime, ako sa išlo doteraz. 

Pán primátor: Ďakujem, stotožňujem sa. V podstate iba dodám, že pokiaľ by bolo nejaké 

bločky, nejaké vyúčtovanie nesprávne alebo zlé, nenastane podpis zmluvy a tým pádom 

nemusíme ani ďalej nejako obšírne túto tému rozoberať, pretože sú tam jasné kritériá, pokiaľ 

sa porušia, tak nenastane to, že sa podpíše zmluva a tým pádom je to vyriešené. Pán poslanec 

Skýpala. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Som chcel, ale to je už také, že debata do budúcna, čo sa týka 

týchto klubov. Ja akože, čo sa týka dotácií, ale vidím, že je tu Mestský záujmový klub Poltár, 

Mestský volejbalových klub Poltár, máme Sklotatran. To sú v podstate poberatelia najvyšších, 

ako dáme tých dotácií, či do budúca možno by sme predišli nejakým tu na zastupiteľstve 

debatám, ak by bol záujem, možno aj tých ostatných 2 klubov, že by sa spravil nejaký mestský 

športových klub, ktorý by mal viacero tých odvetví a oni, nie že oni, proste bolo by to pod 

mestom, lebo aj Sklotatran Poltár de facto funguje hlavne z mestskej ako dotácie a máme tam 

Sklotatran, takisto to môže byť Mestský futbalový klub Poltár a neboli by tu na zastupiteľstve 

či 500 EUR tomu dali poslanci, či tomu, bolo by tam nejaké vedenie z tých predstaviteľov 

jednotlivých klubov a oni by si to možno medzi sebou, ako napríklad vo Fiľakove je 

telovýchovná jednota, majú oddiel futbalový, majú kolky a neviem ešte nejakú srandu, im 

pridelia 1 balík a oni si to už medzi sebou potom. Ako zbytočne teraz, ale hovorím že do 

budúcna, že možno sa predíde tomu. 

Pán primátor: Do budúcna si môžeme k tomu sadnúť, takže poďme ďalej. S faktickou pán 

poslanec Dreisig. 

Pán poslanec Boris Dreisig: Ja si myslím, že toto je Janko dobrý nápad, ale v prvom rade je 

to vecou klubov, aby sa oni dali dokopy a či sa združia pod jednu hlavičku alebo akýmkoľvek 

spôsobom, ale tu to momentálne nevyriešime status quo je také, aké je a tomu sa treba venovať. 
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Pán primátor: Tak. Ďakujem. Pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ja ešte zareagujem na hlavného kontrolóra a to v 

tom, že to vyúčtovanie, o ktorom hovoríme dnes, je úplne špecifické a špecifické je v tom, že 

mestské zastupiteľstvo prijalo nové Všeobecne záväzné nariadenie číslo 6 z roku 2022, teda 

koncom minulého roka. A to vyúčtovanie ako také sa posunulo. Čiže vlastne do 31. decembra 

minulého roka mohli vyúčtovávať jednotlivé kluby a v predchádzajúcom všeobecne záväznom 

nariadení to tak nebolo a bolo to z toho dôvodu. Môžem dokončiť, či nie? A bolo to 

predovšetkým z toho dôvodu, že nebol schválený rozpočet počas celého roka, čiže kluby mali 

pomerne krátky čas, možno ani nie 1 celý mesiac, na vyúčtovanie, čiže... 

Pán primátor: Pani poslankyňa, prepáčte, preruším vás, nechajte si to do diskusie, lebo riešime 

danú tému, už rozoberáme tú inú tému, takže poprosím vás... 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Kto zoberie slovo poslancovi, stráca právo viesť 

mestské zastupiteľstvo. 

Pán primátor: Ale nehovoríte k veci, nehovoríte k téme. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Hovorím k téme, hovorím k dotáciám. 

Pán primátor: Nehovoríte k téme dotácia, dotazujete sa niečo od kontrolóra, nehovoríte k 

téme.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: To nie je pravda. Vy ste na to, aby ste hovorili, 

kto hovorí k téme? Kto zakáže poslancovi a odoberie mu slovo, ... 

Pán primátor: Áno, ja som tu predsedajúci, ja som predsedajúci. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová:....stráca právo viesť mestské zastupiteľstvo. To 

viete pán primátor? 

Pán primátor: Áno a ja môžem odobrať slovo tomu poslancovi, ktorý nerozpráva k téme.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Kde je to napísané? 

Pán primátor: Vy nepoznáte rokovací poriadok? Nepoznáte, ale vy mi nekážte, čo ja mám 

robiť. Ja som vás upozornil, aby ste hovorili k téme. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Pán primátor ja hovorím k téme. Hovorím o 

dotáciách a o ich vyúčtovaní. 

Pán primátor: Ale my nerozprávame teraz o vyúčtovaní, my hovoríme, máme tu Dotácie z 

rozpočtu mesta Poltár na rok 2023, nie o vyúčtovaní, kde je v tomto bode napísané vyúčtovanie? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Hovoríme o tom, že ich chceme poskytnúť pán 

primátor, ale vy ste tie dotácie, ktoré boli poskytnuté, ešte neskontrolovali a navrhuje sa 

poskytovanie nových dotácií.  

Pán primátor: Áno, a to sme vyriešili.  
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Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Sme v téme dotácie. 

Pán primátor: Ale nie vyúčtovanie.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Pán primátor zákon o obecnom zriadení 369 z 

roku 1990 Z. z. kto odoberie slovo poslancovi alebo mu nedovolí hovoriť, stráca právo viesť 

mestské zastupiteľstvo. 

Pán primátor: Ja som hovoril k veci, lebo vy ste odbočili od veci.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Od akej veci? Hovoríme o dotáciách a ja hovorím 

o dotáciách. 

Pán primátor: Od tohto bodu. Držme sa témy, poprosím vás a nemusíme potom pristupovať 

k takýmto krokom, takže máte niečo k tomuto bodu konkrétne? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ja som to, čo som chcela som povedala, vy ste 

mi odobrali slovo. 

Pán primátor: Dobre, má ešte niekto niečo k tomuto bodu? Keďže nie, tebe to dám na starosť 

pán poslanec Dreisig alebo máš pripravené? 

Pán poslanec Zdenko Račko: Takže ako prvé poďme v pozmeňovacom návrhu pána poslanca 

Dreisiga, čiže Mestské zastupiteľstvo v Poltári schvaľuje pozmeňujúci návrh na poskytnutie 

dotácií z rozpočtu mesta Poltár nižšie uvedeným subjektom podľa priloženej tabuľky. 

Pán primátor: Dobre dávam hlasovať, kto je za prednesený návrh? Teraz hlasujeme za 

pozmeňujúci a potom áno a potom pôjdeme ešte raz. Dobre, všetci za, či pardon desiati za, 1 

bol proti. 

UZNESENIE č. 02/2023  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  

POZMEŇUJÚCI NÁVRH 

 

Poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Poltár na rok 2023 nasledovne: 

 

Kynologický klub Poltár      1 000,00 € 

Mestský záujmový klub Poltár     8 000,00 € 

MUAY THAI Carnage Club Poltár     3 000,00 € 

TJ Sklotatran Poltár                36 700,00 € 

Kormidlo Poltár       1 800,00 € 

Mestský volejbalový klub      7 000,00 € 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  10 

Proti:  1 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  11 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Vlasta Kojnoková 

Július Kulich Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko Bc.  Ján Skýpala 

Mgr. Lenka Sojková Anna Turoňová   

 

Proti: 
Mgr. Martina Brisudová    

 

Pán poslanec Zdenko Račko: Mestské zastupiteľstvo v Poltári k bodu Dotácie z rozpočtu 

mesta Poltár na rok 2023 schvaľuje poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Poltár na rok 2023 

nasledovne podľa priloženej tabuľky. 

Pán primátor: Dávam hlasovať, kto je za? Deviati za, dvaja sa zdržali, návrh prešiel. Ešte pred 

bodom 6 len ozrejmím ten rokovací poriadok. Čl. 9 zasadnutie mestského zastupiteľstva bod 

11, ak sa diskutujúci odchyľuje od prerokovávanej veci, predsedajúci ho vyzve, aby hovoril k 

veci, ak ani po opakovanej výzve nebude hovoriť k veci, odoberie mu slovo, rokovací poriadok, 

ktorý máme schválený. Takže toľko k tomu.  

UZNESENIE č. 03/2023  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

Poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Poltár na rok 2023 nasledovne: 

Dobrovoľný hasičský zbor Poltár     5 000,00 € 

Kynologický klub Poltár      1 000,00 € 

Mestský záujmový klub Poltár     8 000,00 € 

Jednota dôchodcov Poltár      1 200,00 € 

Športový klub stolného tenisu Poltár     2 500,00 € 

MUAY THAI Carnage Club Poltár     3 000,00 € 

TJ Sklotatran Poltár                36 700,00 € 

Kormidlo Poltár       1 800,00 € 

Mestský volejbalový klub      7 000,00 € 

Slovenský zväz zdravotne postihnutých Poltár      900,00 € 
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Slovenský zväz protifašistických bojovníkov Poltár   1 000,00 € 

Slovenský Červený kríž Poltár        400,00 € 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  11 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Július Kulich Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko Bc.  Ján Skýpala 

Anna Turoňová    

 

Zdržali sa: 
Vlasta Kojnoková Mgr. Lenka Sojková   

6. Interpelácie 

Pán primátor: Bod číslo 6: Interpelácie poslancov. Otváram diskusiu. Pani poslankyňa 

Brisudová. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Pán primátor ja som vám už dala interpelácie, 

čiže dávam ďalšie. Verím, že prídu aj odpovede. Mojou ďalšou interpeláciou je facebooková, 

oficiálna facebooková stránka Mestský úrad Poltár. Dňa 6. decembra 2022 ste uverejnili na 

oficiálnej stránke mesta Poltár a facebookovej stránke Mestský úrad Poltár oznam, v ktorom 

konštatujete dočasné vypnutie možnosti komentovať facebookovú stránku mesta. Občanov ste 

ubezpečili, že tento problém je len dočasný a budete ho riešiť, pričom ste v závere oznamu 

vyzvali o chvíľku strpenia. Ubehol však viac ako mesiac od spomínaného zverejnenia oznamu 

a situácia sa nezmenila, resp. sa zmenila tak, že komentovať na mestskom facebooku je možné 

len jeden príspevok pod názvom „S úctou a láskou ďakujeme“, v ktorom vy pán primátor 

blahoželáte jubilantom. Moje otázky teda znejú, kedy bude opäť spustené komentovanie 

príspevkov na mestskej facebookovej stránke, prečo jeden príspevok je možné komentovať a 

ostatné nie, prečo ani po mesiaci neumožníte vyjadriť sa týmto spôsobom k aktuálnemu dianiu 

v meste užívateľom facebookovej stránky, kto rozhoduje o tom, ktorý príspevok je možné 

komentovať a ktorý nie je možné komentovať? S takouto situáciou, ako je dnes na meste, aby 

sa zakázalo komentovanie príspevkov na mestskej oficiálnej facebookovej stránke Mestský 

úrad Poltár, to nebolo pán primátor ani za jedného primátora, ktorého som ja poznala a nebolo 

to ani za mňa. Ďakujem. Interpeláciu máte písomne, nech sa páči. 

Pán primátor: Ďakujem. Budem vám odpovedať písomne presne tak, ako to zákon ukladá, ale 

keďže to bolo povedané takto verejne, odpoviem pre občanov, vám odpoviem v písomnej 

forme, nakoľko nemáme teraz človeka, ktorý by mohol to komentovanie nejakým spôsobom 

korigovať, aby prebiehalo v slušnej forme, aby tam nenabiehalo plno fejkových profilov, ako 

to bolo pod taktovkou bývalého vedenia a riešili sa tam veci úplne mimo témy, tak sme 

považovali za správne, aby sa toto komentovanie vyplo. To, že nejaký komentár pod daným 
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statusom alebo resp. príspevkom vyšiel alebo teda sa tam objavil, bola len technická chyba, 

sme ľudia, aj pán informatik je len človek, ale hneď to vlastne stopoval, nakoľko bolo povedané, 

že to bude obnovené vtedy, hneď ako bude tam človek, ktorý bude zastrešovať túto činnosť. 

Ide o to, aby sa skutočne nestalo, že tam niekto ponižujúcim spôsobom osočuje ostatných, či už 

poslancov alebo zamestnancov mesta, čiže táto vec bude vyriešená v dohľadnej dobe. Termín 

konkrétny alebo dátum vám nepoviem, ale v dohľadnej dobe to bude vyriešené a každý človek, 

ktorý tam bude slušne, či už v rámci objektívnej kritiky alebo nejakých pochvál komentovať 

príspevky, bude mať umožnené komentovať, čiže nie je to urobené preto, aby si niekto nemohol 

vyjadriť svoj názor, ale naopak chceme zabrániť tomu, aby sa diali tie veci, ktoré sa diali aj 

predtým, že sa urážalo a ponižovalo, takže toľko moja odpoveď a vám odpoviem písomne. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ďalšia interpelácia. 

Pán primátor: Nech sa páči môžete.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Táto interpelácia sa týka pána poslanca Zdenka 

Račka. A znie: Prevádzkovateľ skládky odpadov je povinný počas prevádzky skládky odpadov 

vytvárať účelovú finančnú rezervu, ktorej prostriedky sa použijú na uzavretie rekultiváciu, 

monitorovanie a zabezpečenie starostlivosti o skládku odpadov po jej uzavretí a na práce 

súvisiace s odvrátením havárie alebo obmedzením dôsledkov havárie hroziacej alebo 

vzniknutej po uzatvorení skládky. Vzhľadom k tomu, že skládka sa nachádza v katastrálnom 

území mesta Poltár a Poltár je členom združenia pre likvidáciu odpadov, predkladám vám 

nasledujúce otázky, aký objem finančných prostriedkov je kumulovaných 31. 12. 2023 v rámci 

účelovej finančnej rezervy? Aký objem finančných prostriedkov je potrebný kumulovať z 

dlhodobého hľadiska tak, aby postačovali na uzavretie, rekultiváciu, monitorovanie a 

zabezpečenie starostlivosti o skládku odpadov po jej uzavretí a na práce súvisiace s odvrátením 

havárie alebo obmedzením dôsledkov havárie hroziacej alebo vzniknutej po prípadnom 

uzatvorení skládky odpadov? Boli niekedy v minulosti použité finančné prostriedky určené na 

tvorbu účelovej finančnej rezervy na iný účel? V prípade, ak áno, kedy to bolo a na aký účel? 

Tak ako pán poslanec chcel, predkladám mu interpeláciu písomne. Pán primátor a iba 1 veta k 

vám, k téme, ako som povedala facebooková stránka mesta sa dá aj nastaviť tak, aby sa tam 

niektoré slová, predovšetkým vulgárne, neopakovali. Bolo to nastavené aj predtým tak, všetci 

primátori boli s kritikou svojej osoby ako verejného funkcionára stotožnení, okrem vás. 

Pán primátor: Práve tá situácia, ktorá sa diala práve pod vašou taktovkou, mi dala dôvod na 

to, aby sa takto pristúpilo k tomuto kroku a znovu opakujem, urobíme všetko pre to, aby mohli 

všetci slušne vystupujúci občania, či s kritikou alebo s pochvalou, mohli vystupovať na stránke, 

takže robíme kroky k tomu, aby to bolo skutočne seriózne a nie tak, ako to bolo predtým. Pán 

poslanec Račko. 

Pán poslanec Zdenko Račko: Mám tlak asi 300, pretože keď mi tu pani bývalá primátorka 

kladie nejaké otázky za smetisko, tak sa mi, tak mám také nervy, kde ona dostala svojím 

rozhodovaním samostatným smetisko, že asi ma tu trafí šľak. Ďakujem.  

Pán primátor: Len podotknem, že podobný názor má aj väčšina starostov, takže pán poslanec 

Dreisig s faktickou. 

Pán poslanec Boris Dreisig: Ja chcem iba reagovať na ten facebook s tým, že nie som nejaký 

zázračný angličtinár, ale ja, keď si preložím, že facebook, tak je to nejak kniha s tvárou alebo 

nejak tak a by som bol veľmi rád, keby ľudia, ktorí chcú písať na tú stránku mesta Poltár, aby 
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to boli živí, konkrétni ľudia a nie vymyslené profily, za ktoré sa každý skrýva. Ja, keď niečo 

napíšem, určite je tam napísané Boris Dreisig. Ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem. Pán poslanec Skýpala. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Mám iba jednu interpeláciu, boli za mnou občania, majitelia 

týchto garáží, že im bránia v podstate vo výjazde asi obyvatelia tých činžiakov parkujúci, ako 

keby pri tých ostrovčekoch zboku v tej ceste konkrétne viem, že sa jedná, že aj asi, čo sú 

autobusári Hámorníkovci, že keď vychádzajú z garáží a niekto tam zastane proste na aute, v 

podstate na tej ceste, ako keď ideš na staré sídlisko, hneď popri čínskom obchode, hej tak po 

ľavej strane v podstate, čo sú také ostrovčeky, tak teraz zvyknú niektorí odparkovať. Vieme, že 

kapacity sú tam obmedzené, no tak parkujú kade tade, ale potom majitelia garáží majú problém, 

nie len oni, ale iní boli vycúvať vonku, či sa tam nedá nie zákaz zastavenia, ale aspoň zákaz 

státia, aby tam proste nestáli dlhodobo, že keď tam niekto potrebuje zastať na chvíľu, tak nech 

zastane, ale či by sa to nedalo potom, dáko doriešiť. Viem, že sa to dá aj len, tak povedať len 

oslovili ma tak na ulici tak, aby bolo, že aj verejne, že sa to nejako tým bude mesto zapodievať.  

Pán primátor: Máš pravdu, ďakujem za dotaz, ale tento istý problém je aj na Fučíkovej pred 

R-kom, kde sa dala tiež tabuľa zákaz zastavenia, len my by sme mali v prvom rade hľadať 

riešenia, ako doplniť parkovacie miesta, lebo tí ľudia jednoducho nemajú, kde zastať a to, že 

im zatarasíme cestu s tým, že im dáme zákaz zastavenia alebo zákaz státia proste nevyriešime 

ten problém nejako pre uspokojenie tej väčšiny, ono je to o tom hej, že tí susedia, veď sú to 

všetci susedia, že myslím si, že tie medziľudské vzťahy by tam mohli skôr zabrať a dohodnúť 

sa oni medzi sebou, aby tento problém nevznikal, ale vravím jednoducho s parkovaním je 

všeobecný problém. Riešime už nejaké veci, hľadáme spôsoby, takže pozriem sa aj na túto 

situáciu, ale vravím, tu by som skôr poprosil občanov, aby si to nejako medzi sebou 

vydebatovali túto situáciu, lebo ak my tam dáme tabuľu, že zákaz zastavenia alebo zákaz státia, 

tak budú tie dotazy vo väčšom počte prichádzať na nás, že sme takýto spôsob spravili a 

nevytvorili sme prostredie alebo podmienky na to, aby si mohli niekde inde odparkovať tie autá, 

takže chápem aj jednu stranu aj druhú, hľadáme spôsoby, lebo z dlhodobého hľadiska sa 

neriešili aj tieto veci. Teraz sa nám to zosypalo a pomaly to odhŕňame a budeme hľadať spôsob. 

Nech sa páči. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Netvrdím, že to má byť nejako natrvalo, lebo proste, že sa to 

má zajtra tam dať tá tabuľa tak, ako aj vravíš, že sa dá riešiť do budúcna, nejako to parkovanie, 

len o to ide, že potom pár týmto majiteľom garáží, ktorí takisto platia napr. dane, zabráni 

využívať svoju nehnuteľnosť plnohodnotne, možno len nejaký pocestný, ktorý proste nevie čo, 

chytí a proste odparkuje tam, lebo domáci možno tam ani nezaparkujú. Možno to bol tiež 

konflikt medzi nejakým prenocujúcim a nemali konkrétne oni, ale išli jeho manželka von z 

garáži a už mala problém, lebo nevedela, nie je tam zas nejaký priestor na manévrovanie. 

Neviem, čiže. 

Pán primátor: Čiže skôr to bola taká špecifická situácia teraz cez sviatky. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Ale nestala sa raz, že akože už sa mu to párkrát stalo a no... 

Pán primátor: Dobre zaeviduje sa to, môže sa na to pozrieť, len vravím, treba vždy pozerať 

na obidve strany mince, aby naopak nám sa to neobrátilo. Pán poslanec Račko. A pani 

poslankyňa Brisudová má faktickú. 
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Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Áno, na pána poslanca Račka, je mi ľúto pán 

poslanec, že moja otázka vplýva na tvoje zdravie, na tvoj tlak, ale ja som presvedčená o tom, 

že poslanec mestského zastupiteľstva by mal odpovedať argumentačne a nie týmto spôsobom. 

Môžeme si obaja o sebe myslieť čokoľvek. Ja si možno myslím o tebe to isté, čo si myslíš o 

mne, že združenie bolo nesprávne manažované a toto je toho výsledok. Očakávam však, aby 

prišla odpoveď na túto interpeláciu tak ako interpelácie dali na predchádzajúcom mestskom 

zastupiteľstve moje 2 kolegyne. Jednoducho rešpektujeme to, čo si ty želáš, ako člen mestskej 

rady, aby sme ti dávali interpelácie písomne, robíme to tak a čakáme na odpovede. Keďže sa 

nachádza skládka v katastrálnom území mesta Poltár, je to pre mesto isté ohrozenie. Čiže 

evidentne chceme na tieto otázky, ktoré dávame, aj odpovede. Ďakujem. 

Pán primátor: Má ešte niekto niečo do diskusie? Pán poslanec Račko. 

Pán poslanec Zdenko Račko: Ja chcem interpelovať, už to tu bolo na minulom zastupiteľstve, 

chcem sa opýtať, lebo sa ma stále, keď stretnem miestnych futbalistov, ktorí chodili hrávať 

futbal cez zimné obdobie do telocvične pri futbalovom štadióne, tak sa chcem opýtať, že kedy 

to konečne vypraceme to ten bordel, ktorý tam bývalá pani primátorka narobila, že zapratala 

celú telocvičňu vecami, 2 roky sa to nemohlo využívať. Ide jarné obdobie vieme, že začínajú 

prípravy, máme plno detí, nemajú, kde chodiť vlastne do telocvične, bolo by to, čím skôr tú 

telocvičňu naozaj vypratať. Ďakujem. 

Pán primátor: Máš pravdu. Ďakujem ti za pripomienku, tak ako telocvičňa do leta, Krištaľ, 

všetky tieto naše budovy sú zapratané rôznym materiálom. Každopádne urobíme všetko preto, 

aby sa do začatia prípravy vyprázdnila telocvičňa, aby mohla byť využívaná na účel, na ktorý 

bola a nie na skladovanie. Ďakujem. Má ešte niekto niečo do diskusie? Či teda v rámci 

interpelácie, pardon. 

7. Diskusia 

Pán primátor: Keďže nie, máme tu bod 7: Diskusia. Otváram diskusiu. Pani poslankyňa 

Kojnoková. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Ja by som chcela tak, aby sme nejako spolupracovali a 

hlavne na pána Macove, lebo sa to týka školstva. My sme zavreli materské školy viete, že okolo 

toho bolo trošku haló v decembri a otvorili sa teraz deviateho a do desiateho sú rodičia povinní 

uhradiť poplatky. Rodičia sa obrátili na mňa, že žiadajú, aby poplatky boli uhradené za 

december a január v plnej výške, lenže my sa musíme držať všeobecne záväzného nariadenia 

číslo 3 z roku 2019, ktorý presne stanovuje, že keď sa takáto vec stane, že je prekážka na strane 

zriaďovateľa, tak sa musí vyrátať alikvotná čiastka. Čiže keď sme my nezmenili zatiaľ 

všeobecne záväzné nariadenie, musíme ho dodržiavať alebo pripravíte potom nejaké iné a bude 

sa dodržiavať to, zatiaľ musíme dodržiavať toto všeobecne záväzné nariadenie, pretože nám to 

ukladá aj školský zákon č. 245 z roku 2008 a presne aj ten školský zákon hovorí o tom, že rodič, 

keď mu dieťa nepríde tridsať dní do škôlky, tak nemusí platiť, ale aj toto, keď je prekážka na 

strane zriaďovateľa, tak by potom bolo dobré, keby sme tým rodičom, ja viem, že to nebude 

nejaká veľká čiastka a možno ten rodič sa rozhodne, že nechám vám tie peniaze a kúpte niečo 

pre tie deti, ale aby sme išli v súlade so zákonom. Od 1. januára došlo aj k aktualizácii presne 

tohoto § 28 a tam sa píše, že už záleží na zriaďovateľovi a na prijatí všeobecne záväzného 

nariadenia ako on rozhodne o zvýšení alebo o odpustení týchto príspevkov, ale zatiaľ, kým 

nemáme toto nové nejako vyšpecifikované, tak sa držme toho starého, pretože potom tam sú 

zbytočné také, že jeden povie vy ste to zavreli a ja mám platiť, no nie, keď sme to my zavreli 
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na určité obdobie, tak sa platia alikvotná čiastka, to je jedna vec a druhá vec, keď sme vo VZN 

prijali, že sa bude platiť do desiateho dňa v mesiaci na aktuálny mesiac, tak nemôžme od rodiča 

žiadať, aby zaplatil mesiac dopredu. Musíme sa držať toho, čo máme v tom VZN. Ďakujem, 

takže Mirko, ak chceme nejaké nové škoda, že viete, ja už sa nechcem vracať ku komisiám, 

lebo potom si tu vyťahujeme na seba všelijaké veci. Pritom ja som robila v tej školskej komisii, 

mala som s pánom Macove dobrý vzťah a ani nevravím, že tam musím ísť, ale možnože, keby 

som tam bola bývala, tak poviem, dajme si toto, spravme toto takto. Ďakujem veľmi pekne.  

Pán primátor: Ďakujem, mám poslanec Macove. 

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: Ja k tomu len toľko poviem v podstate sama ste povedala 

legislatíva je k tomu hotová, platná, čo sa týka riaditeliek jednotlivých škôlok, resp. teraz jednej, 

myslím si, že ona vie, ako to má robiť. My tu nebudeme meniť nejaké všeobecne záväzné 

nariadenia, pokiaľ nie je na to nejaký vážny problém. Myslím, že toto nebolo prvýkrát, čo 

škôlky boli zavreté, že ešte niektorí sa stalo. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Ale doteraz sa to vracalo, vracala sa alikvotná čiastka 

preto neviem, prečo sa teraz rozhodlo, že treba 15 EUR za december a 15 EUR za január, a 

pritom sme začali deviateho a tam sme skončili myslím, že 22 alebo tak nejako. 

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: Neviem, či je toto otázka na školskú komisiu, pokiaľ 

boli nejaké požiadavky, zajtra sedíme s riaditeľmi jednotlivých subjektov a môžeme to prebrať.  

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Pán Macove, preto vám hovorím, že od 1. 1. došlo k 

zmene, že predtým školský zákon hovoril, presne definoval, ale teraz hovorí, že je to už na 

strane zriaďovateľa, ako vypracuje VZN, môžeme prijať VZN, už to nie je školský zákon, že 

peniaze sa nebudú vracať alebo odpúšťať, ale to VZN treba potom pripraviť. 

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: Ak dovolíte, dokončil by som, máme tu školský úrad v 

podstate, toto je úlohou školského úradu, aby školský úrad sledoval platnú legislatívu v tomto 

smere, čiže pokiaľ je to, bude to riešiť školský úrad a dá nejaký podnet na školskú komisiu, tak 

budeme na to reagovať, ale zatiaľ som nedostal žiadny podnet. 

Pán primátor: Ja len doplním, je tu pani na školskom úrade, ktorá je za to platená, má 

pripravené podklady a na školskej komisii to budete preberať, čiže vidím v tom jasné riešenie. 

Má niekto ešte niečo do diskusie? Pán poslanec Dreisig. 

Pán poslanec Boris Dreisig: Ja by som sa chcel iba opýtať pani Brisudovej, že skupina okolo 

pána Budaja, nech, ak môžeš a vysvetlíš nám to, že ako ste to chceli, našťastie to neprešlo, ale 

ako ste to chceli a mienili kontrolovať tie údiarne s tými klobásami. Ten zákon o kontrole 

domácej výroby klobás a údenín a kontrolovaní dronmi a podobne. Vieš mi k tomu dačo 

povedať? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Tu vlastne nešlo o to, že sa bude kontrolovať 

údenie, ale išlo o znečisťovanie ovzdušia. Toto je súčasťou legislatívy životného prostredia, nie 

samotná výroba pre domácu spotrebu, veď predsa v rámci tej výroby sa nič také neudialo, že 

by si ľudia nemohli údiť klobáse pre vlastnú spotrebu. Čiže tam išlo o znečisťovanie ovzdušia, 

o malé zdroje. 

Pán primátor: Pán poslanec Dreisig. 
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Pán poslanec Boris Dreisig: Je fajn, že vám takto záleží na životnom prostredí, ale myslím, že 

máme oveľa väčšie znečisťovacie nejaké prostriedky, ako sú ja neviem lietadlá, ktoré sú 

dokonca odbremenené a nepodliehajú ani emisným kvótam a ideme tu riešiť absolútnu hlúposť, 

kontrolu údiarní, iba toľko. Ďakujem. 

Pán primátor: Pán poslanec Gavalec. Ďakujem pán poslanec Dreisig.  

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ja mám trochu inú tému, ale tiež na teba Martina. Tam 

bolo zastropovanie cien energií na 15 % a teraz podnikatelia, malí, strední podnikatelia 

dostávajú 800 percentné nárasty zálohových platieb, že keby si mohla ozrejmiť, že na základe 

čoho je taký enormný nárast cien. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No základe toho páni poslanci a samozrejme ja 

vám to ozrejmím, je to, že nie je možné zahrnúť interpeláciami poslanca, ani v rámci bodu 

diskusia, ale ja vám samozrejme odpoviem.  

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ja sa iba pýtam normálne. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ale to je interpelácia, keď sa pýtaš. To sa volá 

interpelácia Paľko, no, čo sa týka toho, že vlastne boli zaslané takéto faktúry, keby si vlastne 

sledoval súčasné vyhlásenia premiéra, tak on jasne hovorí, že tieto veci sa dajú na pravú mieru, 

že s dodávateľmi budú rokovať a tieto faktúry, ktoré teraz chodia, budú vlastne prepracované. 

Aktuálne to teraz prebehlo médiami, čiže toto nie je zásluha vlády, ale zásluha dodávateľov. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Takže nemajú platiť tie zálohové platby? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Dodávateľov energie, takže tak. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Takže tí podnikatelia to nemajú vyplatiť? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Dostanú iné faktúry. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Dobre, ďakujem. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: To nedáva vláda, vláda nepripravuje faktúry, 

faktúry pripravujú dodávatelia. 

Pán primátor: Vláda za nič nemôže v podstate. Dobre, má ešte niekto niečo k diskusii? Keďže 

nie, máme tu aj občanov. Myslím si, že niekto má nejakú otázku. 

Občan mesta Poltár: Radšej nie asi. 

Pán primátor: Nech sa páči, keď ste tu. 

Občan mesta Poltár: Dobre, ja sa opýtam teda Brisudovej, že teda vlastne prečo až teraz idú, 

sa nejak dôvodovať, niečo riešiť ohľadom cien energií. Vedeli ste už dlho dopredu, že proste je 

tu nejaká kríza.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Toto, čo sa teraz rieši, ako som už povedala 

pánovi poslancovi Gavalcovi, je vec, že dodávatelia dávajú tie zvýšené ceny energií, ktoré prišli 
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prostredníctvom faktúr, ale samotné zastropovanie energií sa vlastne už riešilo, ale mohlo sa 

riešiť iba vtedy, keď národná rada príjme rozpočet, čiže okamžite, ako bol prijatý rozpočet 

Slovenskej republiky na ďalší rok, sa začalo riešiť aj toto, čiže boli to ako keby také spojené 

nádoby, nedajú sa zastropovať energie na budúci rok bez toho, aby bolo rozpočtové 

provizórium v Slovenskej republike. Schválil sa rozpočet a okamžite sa to riešilo. 

Občan mesta Poltár: Dobre ďalej, či by nebolo rozumnejšie prestať s tými nezmyselnými 

sankciami, ktoré ničia komplet celú Európu. Prečo to tak pretlačujete za každú cenu? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Nerozumiem. 

Občan mesta Poltár: Sankcie proti Rusku, ktoré nás ničia.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No pozrite sa, my môžeme mať rôzne názory na 

to, akým spôsobom by mala fungovať Slovenská republika a jej zahraničná politika. Áno, máme 

rozdielne názory, čiže ja vám váš názor neberiem a vy rešpektujte teda môj názor, takže... 

Občan mesta Poltár: Prečo mám rešpektovať niečo, čo nás vedie do záhuby, aký to má zmysel 

to rešpektovať? Ako, všetko ide hore, celá Európa začína mať obrovské problémy a vy tiež ste 

tomu pomohla ako vo vláde Slovenskej republiky. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ja nie som súčasťou výkonu, ja nie som súčasťou 

vlády.  

Občan mesta Poltár: Ale hlasovala ste vždy presne tak, ako bolo treba, ako vám prikázali. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ale som súčasťou parlamentu, v parlamente 

každý poslanec hlasuje podľa svojho vedomia a svedomia.  

Občan mesta Poltár: A vy ste mala svedomie žiadať zbrane na miesto mieru? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ešte raz, ja som presvedčená o tom, že Rusko 

napadlo Ukrajinu, tzn., ide o to, že tá krajina sa bráni. 

Občan mesta Poltár: Dobre. Ja nehovorím, že Rusko nenapadlo. Lenže, čo tomu 

predchádzalo? Vy neviete, čo sa to predtým dialo 8 rokov, lebo vlastne, prečo sa o tom nehovorí 

v médiách? Prečo je o tom ticho? Prečo sa klame?  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Pozrite sa, informácie o tom, prečo médiá nepíšu 

o týchto skutočnostiach, vám zrejme ja v tejto chvíli a z tejto pozície... 

Občan mesta Poltár: Dobre, ale vy osobne o tom viete, že sa to tam dialo?  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Pozrite sa, vy ma tu kontaktujete ako poslankyňu 

národnej rady, nie ako poslankyňu mestského zastupiteľstva 

Občan mesta Poltár: Áno, začala taká téma, tak áno. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Čiže vlastne diskusia na pôde mestského 

zastupiteľstva by sa mala týkať mesta. 
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Občan mesta Poltár: Dobre, ja som sa pýtal, len váš osobný názor, ako našej bývalej 

primátorky. 

Pán primátor: Dobre, aby sme to nejako ukorigovali, v poriadku, prebehla tu už diskusia do 

diskusie, takže ešte niekto z občanov niečo k téme v rámci mesta. Keďže nie, ďakujem všetkým 

za účasť na dnešnom mestskom zastupiteľstve a prajem pekný večer. 
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